
Oświadczenie złożone 

przez senatora Stanisława Gawłowskiego 

na 24. posiedzeniu Senatu 

w dniu 27 maja 2021 r. 

Oświadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Mateusza Morawieckiego 

Panie Premierze! 

Skarb Państwa w dniu 26 marca 2021 r. zawarł umowę nabycia 100% udziałów spółki PGE EJ 1 sp. 

z o.o., które to nabycie nastąpiło w dniu 31 marca br. za kwotę 531 milionów 362 tysiące zł – na tyle została 

oszacowana wycena zrealizowana na dzień 31 grudnia 2020 r. 

W związku z tym zwracam się z prośbą o wyjaśnienia. 

1. W jakim celu z budżetu państwa wydano 531 milionów 362 tysiące zł na spółkę, której właścicielem 

były spółki Skarbu Państwa? 

2. Dlaczego zapłacono tak ogromną kwotę? 

3. Czy jest to ukryta pomoc dla źle zarządzanych spółek? 

4. Jaki jest skład zarządu spółki? 

5. Jakie wynagrodzenie otrzymuje zarząd? 

Stanisław Gawłowski 

 
 


